

多森校区拜访 Coleman Center 负责人南茜女士商谈文化合作

美国当地时间 2019 年 6 月 4 日，特洛伊大学孔子学院多森教研中心访问学者们和 Coleman Center 负责人南茜女士共同商谈了关于文化活动方面的合作。

应 Coleman Center 负责人南茜女士的要求，多森教研中心的访问学者们提前讨论确定了中国文化的主题及执行计划，并在此次会面时做了展示。访问学者们邀请南茜女士一边品茶，一边商谈合作。访问学者姜娜、王艳东和何艳分别陈述了各自负责的文化主题：熊猫，找朋友和中国美食饺子，讲解了由这些主题引申出的中国文化，礼仪及常用语等，并详细阐释了如何展开这些活动。南茜女士频频点头，不时发出惊叹。她听完后表示选题和内容都太棒了，完全支持。

商谈结束后，何艳为南茜女士展示了中国茶艺，并泡了 5 种不同的茶供大家品尝。大家不时讲讲各自的生活、闲闻趣事，融洽的气氛增进了彼此的了解。会谈圆满结束。



Dothan Team Visited Director of Coleman Center Ms. Nancy for Cultural Cooperation

On June. 04, 2019 American local time, visiting scholars from Troy University Dothan Teaching and Research Center visited director of Coleman Center Ms. Nancy and talked about the theme and plan of Chinese cultural activities in the next school year.

Upon the requirement of Ms. Nancy, Dothan team discussed and decided on three themes and presented how to carry out each activity to Ms. Nancy in this meeting. The productive and nice talks were accompanied by tea-tasting. Ms. Na Jiang, Ms. Yandong Wang and Ms. Yan He illustrated the three themes of cultural activities one after another: lovely panda, happy Children' song "Looking for a Friend" and traditional Chinese delicacy dumplings. They also explained the related Chinese culture, etiquette and language we use in daily life and illustrated how to process the activity. Ms. Nancy listened and nodded her head with praise and admiration. She expressed that she liked these themes and contents and gave her full support.

After the talk, Ms. Yan He presented tea ceremony, making five kinds of tea. As they appreciated the wonderful tastes of tea, they also shared their life and interesting incidents, which enhanced the mutual understanding. The meeting ended satisfactorily.

